
 

 

Protokół z VII posiedzenia Rady Dzielnicy Czechów Północny 

 w dniu 24.10.2023 r 

 

Miejsce posiedzenia: siedziba Rady i Zarządu Dzielnicy Czechów Północny przy ul. Szwajcarskiej 10 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 17.32 

Przewodniczący obrad: Małgorzata Wielgosz 

Protokolant obrad: Magdalena Szkodziak 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zatwierdzenie protokołu z VI posiedzenia Rady Dzielnicy. 

4. Dyskusja oraz podjęcie uchwały w sprawie uwag i wniosków do propozycji nowej siatki połączeń 

linii komunikacji miejskiej w Lublinie dotyczących dzielnicy Czechów Północny. 

5. Dyskusja oraz ewentualne podjęcie uchwały w sprawie przystosowania do postoju pojazdów, 

terenów zielonych przy ul. Króla Rogera obok drogi dojazdowej do Szkoły Podstawowej Nr 43 

(działka nr 1 / 2,  ark.6 , obręb 4). 

6. Informacje Przewodniczącej Rady i Przewodniczącego Zarządu o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy posiedzeniami. 

7. Wolne wnioski, informacje i zapytania członków Rady Dzielnicy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

 

Ad. 1) 

Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Wielgosz Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny. 

Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu uczestniczy 15 członków Rady Dzielnicy na 15, 

co stanowi wymagane quorum. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 2) 

Przewodnicząca odczytała przekazany porządek posiedzenia i zadała pytanie, czy są propozycje zmian.  

Piotr Zygan poinformował, że ze względu na potrzebę przeprowadzania jeszcze jednej wizji lokalnej nie 

będziemy podejmować uchwały, proponuje aby z pkt 5 porządku obrad wykreślić sformułowanie 

„ewentualne podjęcie uchwały” Przewodnicząca poddała pod głosowanie zaproponowany porządek 

posiedzenia - został przyjęty jednogłośnie - 15 głosami. 

 

Ad. 3) 

Przewodnicząca zadała pytanie czy są uwagi do protokołu. Nikt nie zgłosił uwag.  Przewodnicząca poddała 

pod głosowanie protokół z posiedzenia z dnia 26.09.2023. Protokół został przyjęty jednogłośnie - 15 głosami. 

 

Ad. 4) 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan poinformował, że do wszystkich członków Rady Dzielnicy Czechów 

Północny przesłał mailem załącznik do uchwały z propozycjami zmian linii autobusowych i odczytał go. 

Dyskusja – Arkadiusz Ligęza zaproponował, żeby dopisać aby w godzinach szczytu linia nr 46 (obecnie 

będzie to linia nr 303) ze względu na duże obłożenie powinna być obsługiwana przez pojazdy większej 

pojemności – pojazdy przegubowe. 

Kamil Kawalec -  złożył wniosek, żeby nowo utworzona linia 302 miała swój początek na przystanku 

końcowym przy ulicy Koncertowej, a nie Choiny ponieważ jedna z linii przyśpieszonych (dotyczy linii 303) 



ma swój początek przy pętli Choiny. Jakub Paruch poinformował, że obecnie linia 302 miałaby trasę Choiny 

– Józefa Elsnera – Aleja Kompozytorów Polskich – Północna …, więc gdyby miała swój początek na pętli 

Koncertowa jej trasa niewiele by się zmieniła i wyglądała by następująco: Koncertowa – do Ronda Kilara – 

Aleja Kompozytorów Polskich i dalej w proponowaną trasę. 

Lucyna Więcierzewska – złożyła wniosek o wykreślenie pkt nr 2 z listy, gdyż obecnie na pętli 

Paderewskiego nie zatrzymuje się duża ilość autobusów i jadąc z centrum na Czechów ludzie starsi mają 

daleko do domu z przystanku, który jest za skrzyżowaniem z ulicą Zelwerowicza. W związku z tym 

proponuje, żeby linie autobusową nr 17 zostawić na pętli Paderewskiego, a nie tak jak proponuje Pan Jakub 

Paruch przedłużyć do pętli Choiny przy granicy miasta. 

Elżbieta Gulańczyk -  skoro propozycją ZTM było zostawić linie nr 17 na pętli przy Paderewskiego tzn, że 

jest tam potrzebna. 

Piotr Zygan po dyskusji zaproponował, żeby zagłosować nad dwoma złożonymi wnioskami: wniosek nr 1 

Kamila Kawalca dot. zmiany końcowego przystanku linii nr 302. Głosowanie : 13 głosów - za, 0 – przeciw, 

2 -  wstrzymujących się. Wniosek został dodany do listy wniosków jako pkt 9. 

Wniosek nr 2 Lucyny Więcierzewskiej dot. pozostawienia linii nr 17 na pętli przy Paderewskiego. 

Głosowanie: 7 głosów - za, 2 – przeciw, 5 – wstrzymujących się. 

Przewodniczący Zarządu Piotr Zygan podsumował załącznik do uchwały, w którym zostały dodane dwa 

nowe punkty czyli przegłosowany wniosek dotyczący przyspieszonej linii nr 302 oraz punkt dotyczący linii 

nr 303 , która ze względu na duże obłożenie powinna być obsługiwana przez pojazdy większej pojemności – 

pojazdy przegubowe. 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Czechów Północny Małgorzata Wielgosz poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. Wynik głosowania: 14 - za, 0 - przeciw i 1 - wstrzymujących się. Uchwała nr 17/VII/2023 

została podjęta. 

Uchwała wraz załącznikiem (propozycjami zmian linii autobusowych)  stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 

Ad. 5) 

Przewodniczący Piotr Zygan poinformował, że podczas spaceru po dzielnicy w ramach projektu „Plan dla 

Dzielnic”, pani dyrektor Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej Blanka Rdest, stwierdziła że, jeśli Rada 

Dzielnicy podejmie uchwałę dotyczącą przystosowania terenów zielonych przy ul. Króla Rogera obok drogi 

dojazdowej do Szkoły Podstawowej Nr 43 (działka nr 1 / 2,  ark.6 , obręb 4)  do postoju pojazdów – ze 

wskazaniem konkretnych miejsc tych terenów, to Urząd Miasta Lublin wykona takie miejsca postojowe. 

Powiedziała także, że są zwolennicy jaki i przeciwnicy takiego rozwiązania. Piotr Zygan poinformował 

członków Rady Dzielnicy, że w sobotę 21.10.2023 Zarząd Dzielnicy wraz z Panem Tomaszem Skrobowskim 

odbył wizję lokalną tego terenu i ustalono, że w załączniku do ww. uchwały wskażemy około 15 metrów 

wolnego miejsca dla dzieci zjeżdżających zimą na sankach . Postój pojazdów dopuścimy natomiast od strony 

wjazdu z ulicy Noskowskiego aż do skrętu w stronę Szkoły Podstawowej nr 43, a następnie (uwzględniając 

przerwę) na samym końcu odcinka blisko posesji Szkoły Podstawowej nr 43 . Przewodniczący Zarządu Piotr 

Zygan odczytał także pismo z załączoną mapą od kierownika Osiedla Szymanowskiego pana Krzysztofa 

Demuchy z propozycją zagospodarowania terenu pod miejsca postojowe obejmującą całość omawianego 

terenu. 

 

Ad. 6) 

1. Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych pomiędzy posiedzeniami: 

a) uczestniczyła w Forum Seniorów na Konstantynowie na temat bezpieczeństwa 

b) poinformowała o zaproszeniu dla Rady Dzielnicy na 28.10.2023 na godz. 16.00 do Filharmonii Lubelskiej 

na wyniki konkursu „Miejsce przyjazne Seniorom” 

c) poinformowała o zaproszeniu od V Komisariatu Policji na debatę społeczną na temat bezpieczeństwa na 

(26.10.2023, godz 13.00). 

2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy przedstawił informację o działaniach podejmowanych pomiędzy 

posiedzeniami: 

a) poinformował że 28.09.2023 odbył się spacer w ramach projektu „Plan dla Dzielnic”, 

b) kończą się prace remontowe chodnika przy ulicy Szwajcarskiej, 

c) postawiono wiatę przystankową przy ulicy Harnasie, 

d) usunięto starą tablicę informacyjną przy ulicy Paderewskiego 4, 

e) przestawiono znak „Koniec drogi wewnętrznej” pomiędzy ulicami Koncertową i Harnasie przy sklepie 

Stokrotka Optima 



f) odczytał odpowiedź z Wydziału Zieleni i Gospodarki Komunalnej Urzędu Miasta Lublin na wniosek Rady 

Dzielnicy Czechów Północny informujące, że posprzątano teren za ekranami akustycznymi na ulicy 

Zelwerowicza oraz że przycinka gałęzi przy ulicy Harnasie ma zostać wykonana do 15.11.2023 

g) przeczytał pismo kierowane do Zastępcy Prezydenta Artura Szymczyka dotyczące umieszczenia odłowni 

dzików dla mieszkańców ulic Raginisa, Bołbotta i Gołębiewskiego 

 

Ad. 7) 

Wolne wnioski: 

a) Członek Rady Dzielnicy Justyna Szabat zgłosiła wniosek aby posiedzenie Rady Dzielnicy w styczniu 

odbyło się 23.01.2024 

b) Członek Rady Dzielnicy Elżbieta Turska zapytała, czy można wydzierżawić od miasta miejsce postojowe 

dla niepełnosprawnych, na co Przewodniczący Piotr Zygan odpowiedział, że nie ma takiej możliwości 

c)  Członek Rady Dzielnicy Jakub Paruch złożył wniosek, żeby Rada Dzielnicy podjęła uchwałę na temat 

miejsc niebezpiecznych na naszej dzielnicy oraz aby posprzątać ulice (sprzątnąć liście) na osiedlu Choiny 

d)  Członek Rady Dzielnicy Lucyna Więcierzewska złożyła wniosek o wiatę przystankową lub zadaszenie na 

przystanku Śliwińskiego 01 

 

Ad. 8) 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy stwierdziła wyczerpanie porządku posiedzenia Rady i zamknęła 

posiedzenie o godz. 19.32. 

 

Protokołował/a: Magdalena Szkodziak 

 

 

 

Podpis sporządzającego protokół:                  

Magdalena Szkodziak /-/ 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności z dnia 24.10.2023 

2. Uchwała nr 17/VII/2023 wraz z załącznikiem 

 

 

 

 

       

      Protokół zatwierdzony w dniu 28 listopada 2023 roku 

                 

                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

                                                                                        (po zatwierdzeniu protokołu) 

 

                                                                           Małgorzata Wielgosz /-/ 


